
                                                                                 
Λιβαδειά  24-11 - 2015

                           Αριθ. Πρωτ.:
                                      Αναρτητέα

                                                             
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της αριθμ.8ης  Συνεδρίασης;έτους 2015
 της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων

Αριθμός απόφασης : 47

Περίληψη

Εξέταση αίτησης περί παραχώρησης θέσεων στάθμευσης επί της οδού Πατρόκλου  για τις 
ανάγκες μετάβασης ασθενών στο “ΙΔΙΩΤΙΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ” στη Λιβαδειά.

   Στη Λιβαδειά σήμερα την 23η Νοεμβρίου ημέρα  Δευτέρα και ώρα 13.30 , στο ΔΗΜΟΤΙΚΟ
ΚΑΤΑΣΤΗΜΑ συνεδρίασε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων κατόπιν  της 31669/17-
11-2015 έγγραφης πρόσκλησης της Προέδρου και Δημάρχου Λεβαδέων.
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία,επειδή σε σύνολο 9 μελών ήταν παρόντες 6,
και συγκεκριμένα:

            ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                 ΑΠΟΝΤΕΣ (αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)   

1. Πούλου       Γιώτα  (Δήμαρχος)
2. Κουτούλα    Παγώνα                                    
3. Καράντζαλης Δημήτριος                              
4. Παπαθανασίου Χρήστος                              
5. Σαλαπατάρας Στυλιανός       
6. Αρκουμάνης    Πέτρος

Καρβούνης Σωτήριος 
Σωτηρόπουλος Κων/νος 
Καρκάνας Αλέξανδρος

  Η Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής εισηγούμενη το  3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης
έθεσε υπόψη των μελών της επιτροπής τα κατωτέρω: 
  Α)Το αίτημα της εταιρείας  “ ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΙΑΤΡΙΚΗ
Α.Ε”   με  το  οποίο  ζητά  να   χορηγηθεί   χρήση  χώρων  θέσεων  στάθμευσης  οχημάτων
(ασθενοφόρων και Ι.Χ αυτοκινήτων)  σε τμήμα της οδού Πατρόκλου , για τις ανάγκες μετάβασης
ασθενών στο ως άνω ιατρικό εργαστήριο 
 Β) Το έγγραφο της Τεχνικής Υπηρεσίας και το συνημμένο  τεχνικό σχέδιο  αυτής   με αριθ πρωτ
22609/27-8-2015 , σύμφωνα με το οποίο μας ενημερώνει ότι στο τμήμα της οδού Πατρόκλου  στη
Λιβαδειά που αφορά την αίτηση, επιτρέπεται η στάση και η στάθμευση οχημάτων  σύμφωνα με
την κυκλοφοριακή μελέτη που παραλήφθηκε και εγκρίθηκε με την 213/14.09.2011 απόφαση του
Δημοτικού Συμβουλίου Λιβαδειάς. 

Γ)  Την με αριθ. 104/2015 γνωμοδότηση της Δημοτικής Κοινότητας Λιβαδειάς  σύμφωνα με την
οποία γνωμοδοτεί ομόφωνα  υπέρ της άδειας παραχώρησης δυο (2) θέσεων στάσης-στάθμευσης
επί της οδού Πατρόκλου . Τα έξοδα σήμανσης θα επιβαρύνουν την αιτούσα εταιρεία.
 Στη συνέχεια η Πρόεδρος  πρότεινε στα μέλη της  Επιτροπής Ποιότητας Ζωής   όπως  χορηγήσουν
προέγκριση άδειας ίδρυσης του εν λόγω καταστήματος και τους κάλεσε να αποφασίσουν σχετικά, 
       Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού άκουσε την ανωτέρω εισήγηση, έλαβε υπόψη την
απόφαση της Δημοτικής Κοινότητας ,   καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 73 (παρ 1Β.ii) του Ν
3852/2010 περί αρμοδιοτήτων της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και ύστερα από διαλογική συζήτηση 



ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

     Εγκρίνει    το αίτημα της εταιρείας  “ ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ
ΙΑΤΡΙΚΗ Α.Ε”  ,   και  παραχωρεί  χώρο για δυο (2)  θέσεις στάσης-στάθμευσης   επί  της οδού
Πατρόκλου  , με την ανάλογη σήμανση (τα έξοδα αυτά θα βαρύνουν την εταιρεία)  , ώστε να γίνεται
με απρόσκοπτο τρόπο η στάση και η στάθμευση ασθενοφόρων και ΙΧ αυτοκινήτων για τις ανάγκες
μετάβασης ασθενών στο ως άνω ιατρικό κέντρο. 

Η  παρούσα απόφαση πήρε αριθμό 47.

Συντάχθηκε το πρακτικό και υπογράφεται από εκείνους που πήραν μέρος στη συνεδρίαση
αυτή.  

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΠΟΥΛΟΥ ΓΙΩΤΑ    

ΤΑ ΜΕΛΗ                                                                            ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ                
1.Κουτούλα Παγώνα                                                        ΛΙΒΑΔΕΙΑ  24/11/2015 
2. Καράντζαλης Δημήτριος                                                     Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ
3.Παπαθανασίου  Χρήστος                                                   ΠΟΥΛΟΥ ΓΙΩΤΑ
4.Σαλαπατάρας Στυλιανός
5.Αρκουμάνης Πέτρος                                            
                                                                                          ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ
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